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大 新 信 用 卡 － 更 改 信 用 額 申 請 表  
Dah Sing Credit Card – Application for Change of Credit Limit 

第一部份 : 個人資料（必須填寫） Part I : Personal Data (Mandatory Field) 遞交方法 Return Method
電郵 Email: CCLA@DAHSING.COM

郵寄：香港郵政信箱 333號 
Post : P.O.Box 333, General Post Office 

*	 為免重複，已電郵之表格無須再寄回本行。 
If this form has been sent via email, please do not post 
again to avoid duplication. 

主卡持有人姓名 
Name of Principal Cardholder

身份證 /護照號碼 
HKID Card/  Passport No

主卡賬戶號碼 
Principal Card Account No.

# 職業資料 Employment Information

任職公司名稱（請用英文正楷填寫） 
Name of Employer (in English BLOCK letters)

職位 
Occupation 

每月收入（港元）
Monthly Income (HKD) 

業務性質 
Nature of Business 

□ 自僱 Self-Employed

閣下所需負責的每月按揭供款 Mortgage Instalment Per Month 

□ 有按揭供款，每月 港元 Mortgage Instalment, monthly HKD 

□ 沒有按揭供款，每月 港元（如你沒有按揭供款，請填上 0港元。如沒有填寫按揭供款款項，該款項將視作 0港元。） 

Do not have Mortgage Instalment, monthly HKD (if you do not have Mortgage Instalment, please fill in HKD 0. If the Mortgage Instalment amount is left blank, it will be considered as HKD 0)

第二部份 : 申請暫時性 / 永久性提高信用額  Part II: Apply for Temporary/Permanent Increase of Credit Limit 

□ 本人申請*暫時性/永久性提高所持有之所有大新信用卡（包括主卡及附屬卡）之信用額至 
I apply for *temporary/permanent increase of the credit limit of all of my existing Dah Sing Credit Card(s)         HKD   
(including Principal & Supplementary Card(s)) to

*請刪去不適用者 Please delete as appropriate

申請原因 Reasons of Request: 暫時性提高信用額期限（最長為一個月） 

□旅遊 Travel □購物 Shopping □醫療 Hospitization Temporary Line Increase Period (Maximum for 1 month) 

□宴會 Banquet □裝修 Renovation □投資 Investment 由 From   / / 至 To  / / 

□其他 Others: 　　 日 DD 月 MM 年 YYYY 日 DD 月 MM 年 YYYY 

第三部份 : 申請降低信用額 Part III: Apply for Decrease of Credit Limit

本人申請降低所持有之所有大新信用卡（包括主卡及附屬卡）之信用額至 
I apply to decrease the credit limit of all of my existing Dah Sing Credit Card(s)               HKD 
(including Principal & Supplementary Card(s)) to 

注意事項 Important Notice 

注意： 為確保閣下之申請可獲迅速處理，請細查下列各文件副本是否一併交回，並於下列空格內加上「 3」號以茲註明。（只適用於提高信用額之申請人） 
Note: To ensure prompt processing of your application, please check if copies of the following documents are enclosed and put a "3" in the appropriate box(es). 

(For Applicant for Increase of Credit Limit only) 

□ 附有閣下姓名、賬戶號碼及薪酬之最近銀行月結單 /存摺；或最近之薪俸稅單；或最近 1個月之糧單 
Your latest bank statement/  passbook showing your name, account number and salary entry; OR latest income tax demand note; OR latest 1 month's payroll slip 

□ 閣下最近期之商業登記證及利得稅單（只適用於自資經營之申請人） 
Your latest Business Registration Certificate and profit tax demand note (For self-employed applicant only) 

□ 閣下最近 3個月內發出之住址證明，如電費單、本行月結單等（只適用於從未就申請信用卡事項向本行遞交住址證明之客戶 #） 
Your residential address proof issued in the nearest 3 months, e.g. electricity bill, bank statement etc (Only applicable to credit cardholder who has not submitted 
any residential address proof to the Bank #)

本人明白大新銀行有全權決定是否批核本人此申請。不論申請成功與否，所有文件（包括此申請表）恕不退還。 
I understand that the approval of my above application is solely at Dah Sing Bank's discretion. Documents supplied (including this application form) are not returnable 
no matter whether the application is successful or not. 

# 註： 上述提供的資料將不會更改閣下現存於本行的紀錄。如閣下欲更新個人資料，請填妥「客戶資料更改表格」並經郵遞或親身交回任何一間大新銀行
分行，以便處理（若以郵遞方法，本行會確認 /核實有關表格後才執行指示）。「客戶資料更改表格」可於大新銀行網頁 www.dahsing.com下載。 

# Remark: The provision of the above Information will NOT result in amendment of your current information record with the Bank. If you would like to update your 
personal information, please complete the "Customer Information Amendment Form" and return it to any Dah Sing Bank branches by mail or in person for 
processing (customer instruction if given by mail will be processed after the Bank has duly checked/ verified the form). "Customer Information Amendment 
Form" can be downloaded at Dah Sing Bank website www.dahsing.com.
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聲明及協議 Declaration and Agreement

致：大新銀行有限公司（「銀行」）
本人證實上述資料均為全部完整及確實無訛，並同意授權銀行向任何方面查證。本人明白如在此申請中蓄意作出虛假陳述意圖欺騙，本人可能會受到
刑事檢控。本人同意授權銀行可酌情決定將本人之資料交予任何信貸服務機構或財務機構或從其獲取有關資料以作信貸審查用途。本人明白必須向
銀行提供以上要求的資料以供銀行處理本人之申請。若本人未能向銀行提供上述資料，則銀行可能不接受本人之申請。本人可接觸銀行之信用卡客戶
服務部要求查閱及要求修改上述資料而銀行有權就此收取手續費。藉著使用銀行發出之信用卡（「信用卡」），本人同意或會被視為同意完全遵守大新
「信用卡」或「簽賬卡」持卡人合約之條款，該合約已在信用卡申請批核後與卡一併發出給本人。本人明白並同意銀行有權要求本人呈交其他文件及拒絕
此申請而毋須提供理由。本人明白並同意就使用信用卡須向銀行支付載列於「信用卡資料概要」中的利率、財務費用及費用（「收費」）。該概要可於銀行
網頁 (www.dahsing.com) 取閱。本人明白並同意銀行有權根據本人之其他資料而決定審批有關年利率及信用額予本人。本人明白並同意銀行有權
因應市場情況而修訂銀行發出之信用卡之優惠及收費，而透過大新網上 / 流動理財服務以信用卡扣數繳交賬項之手續費為繳款金額之 1%（只適用於
須預先登記之商戶）。本人聲明本人名下由任何金融機構發出之信用卡或其他貸款（有抵押或無抵押），從沒有因欠賬而被取消，並聲明本人現於其他
金融機構之貸款欠款（包括信用卡及其他貸款）並沒有逾期還款超過 10天。本人進一步聲明本人從沒有被頒佈破產令或被作出任何種類的重整債務還款
計劃，本人亦沒有進行或有意圖申請破產或任何種類的重整債務還款計劃。假如本申請表以傳真方式傳送，銀行將有權視收到之傳真本在任何方面
皆為真確及對本人有約束力。如透過電話申請，銀行有權以本人與客戶服務員之對話在任何方面皆為真確及對本人有約束力。如 (a) 本人為銀行集團
（定義見下文）之任何成員之任何一名董事、前任董事（過去 12個月）、控權人（定義見下文）或僱員之親屬、配偶或受託人；或 (b) 銀行的任何一名董事
或控權人或該等董事或控權人的任何親屬為本人之擔保人，本人定當通知銀行。本人陳述及保証，若銀行沒有收到上述通知，即代表本人並沒有與
上述人士有上述關係。若日後本人有上述關係，本人承諾立即以書面通知銀行。就本文而言，「控權人」指任何直接或間接持有一間公司已發行股份
10%或以上之人士；「銀行集團」指大新銀行集團有限公司、其附屬公司、聯屬公司，以及大新銀行集團有限公司能對其行使控制的其他實體（包括其
附屬公司、聯屬公司及特別目的實體）；及「聯屬公司」指大新銀行集團有限公司控權人（包括但不限於大新金融集團有限公司） (i) 持有其普通股總數的
50%或以上的實益權益，或控制其普通股總數的 50%或以上的實體，或 (ii) 有權行使其 50%或以上的表決權，或有權控制其 50%或以上的表決權的
行使的實體。本人同意此申請表所提供之資料均受銀行不時頒佈「有關客戶資料的客戶通知」（「通知」）的約束。該通知可於銀行各分行索取或於銀行
網頁 (www.dahsing.com)取閱。若本文件之中英文本有任何歧異，概以英文本為準。 

To: Dah Sing Bank, Limited (the "Bank") 

I confirm that the above information is true, complete and correct and authorize the Bank to verify this from any source the Bank may choose. I understand that if 
I knowingly make any false statement in my application with an intention to deceive, I may be liable for criminal prosecution. I agree to authorize the Bank to pass 
details of my personal data to or obtain the same from any credit reference agencies or other financial institutions at the discretion of the Bank for credit assessment. 
I understand that it is necessary for me/us to supply the data requested above to the Bank in order for the Bank to process my application. My failure in providing 
any of the above data to the Bank may result in this application being rejected. I may always contact the Credit Card Customer Service Department of the Bank to gain 
access to and request correction or amendment to the above data while the Bank reserves the right to charge me handling fee. By using the credit card(s) issued by the 
Bank (the "Card(s)"), I agree or am deemed to have agreed to be bound by the terms and conditions of Dah Sing Credit/  Debit Card Cardholder Agreement, a copy of 
which has been sent to me with the Card(s) upon approval of Credit Card application(s). I agree that the Bank reserves the right to request other supporting documents 
or reject my application without giving reason. I understand and agree to the use of the Card(s) shall be subject to the payment of interests, finance charges and 
fees (the "Charges") set out in the Key Facts Statement of Credit Card. A copy of such Statement is available from the Bank's website (www.dahsing.com). 
I understand and agree that the Bank holds the right to approve the interest rate and credit limit according to my other information. I understand and agree that 
the Bank reserves the right to revise the offers and the Charges of the Card(s) according to the market situation. Handling fee for Dah Sing e-Banking /Mobile 
Banking Service bill payment via the Card(s) is 1% of the bill payment amount (applicable to pre-registered merchants only). I declare that no credit card or loan 
(secured or unsecured) under my name issued by any financial institutions has been cancelled due to default in payment, and there is no current overdue payment 
exceeding 10 days in respect of my loan indebtedness (including credit card and any loans) with other financial institutions. I further declare that no bankruptcy order 
or any kind of restructured debt repayment plan has ever been made against me and I am not in the process of petitioning for bankruptcy or any kind of restructured 
debt repayment plan, nor have any intention to do so. In case this application form is sent by fax, the Bank shall be entitled to treat the faxed copy received as true and 
correct in all respects and shall be binding on me. Where any application is made by telephone, the Bank shall be entitled to treat such communication as made or fully 
endorsed by and binding on me. I agree to inform the Bank in writing if (a) I am a relative, spouse or trustee of any director, former director (within past 12 months), 
controller (as defined below) or employee of any member of the Bank Group (as defined below); or (b) any of the directors or controllers of the Bank or any relative of 
such directors or controllers is a guarantor of me. I represent and warrant that, in the absence of the aforesaid advice, I am not so related. I undertake to notify the Bank 
in writing promptly if I become so related in future. "Controller" used herein refers to any person directly or indirectly holding 10% or more of a company's issued 
shares; "Bank Group" refers to Dah Sing Banking Group Limited, its subsidiaries, affiliates and other entries (including their subsidiaries, affiliates and special purpose 
entities) over which Dah Sing Banking Group Limited is able to exert control; and "affiliate" refers to any entity in which a controller of Dah Sing Banking Group Limited 
(including but not limited to Dah Sing Financial Holdings Limited) (i) has a beneficial interest in, or controls, 50% or more of the total number of ordinary shares; or 
(ii) is entitled to exercise, or control the exercise of, 50% or more of the voting power. I agree that all information provided in this form shall be subject to the "Notice 
to Customers relating to Customers' Data" ("Notice") from time to time issued by the Bank. A copy of such Notice is available on request at any branch of the Bank or 
from the Bank's website (www.dahsing.com). In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of this document, the English version shall prevail.

本人確認此申請並不經由第三方轉介，亦未曾被或將被收取任何轉介費用。本人明白如申請經由第三方轉介及/或曾被或將被收取任何轉介費用，此申請將
不會被處理。 
I confirm that this application is not referred by any third party and no referral fee was charged or to be charged.  I understand that this application will not be proceeded 
if the application is referred by a third party and/ or referral fees was charged or to be charged. 

S.V.

主卡持有人簽署**	 日期（日/月/年） 
Signature of Principal Cardholder Date (DD/MM/YY) 

** 請用留存本行之印鑑簽署 Please use the signature(s) filed with the Bank

不論申請成功與否，本行會以書面回覆閣下之申請結果。 No matter the application is successful or not, the Bank will reply to your application in writing. 

銀行專用 FOR BANK USE ONLY 

INP CK DF CX/RJ 

CL UPD AGT AP 

X                                                                           




